

Flair Airlines launches to the Big Apple and the Windy City: New service to New York City and Chicago

- ***Service between Toronto-New York begins in April and Toronto-Chicago begins in May***

Edmonton, Alberta, December 21, 2021 – Flair Airlines, Canada’s everyday low fare airline, continues to expand into the United States with the announcement of two new U.S. destinations: New York City and Chicago. Service between Toronto Pearson International Airport and John F. Kennedy International Airport will begin on April 7 and to Chicago O’Hare International Airport will begin on May 17.

“We’re working hard to continue our rapid expansion into the U.S., and we’re delighted to announce these exciting new U.S. destinations.” said Garth Lund, Chief Commercial Officer, Flair Airlines. “Flair’s ultra-low fares will make it easier to take in a Broadway show in New York or enjoy a beautiful summer’s day on Lake Michigan in Chicago. Whatever the reason you travel, Flair will get you there affordably.”

Nonstop service to New York from Toronto will initially be twice weekly, ramping up to four times weekly effective May 16. Nonstop service to Chicago from Toronto will be three times weekly, effective May 17.

“John F. Kennedy International Airport is delighted to see an affordable flying option added for our Canadian visitors,” said Charles Everett, General Manager of John F. Kennedy International Airport. “This new service is part of the Port Authority’s commitment to offer the traveling public greater connectivity to more destinations from JFK.”

"On behalf of Mayor Lori E. Lightfoot, Chicago is honored to welcome Flair Airlines to offer additional options and affordable travel between O'Hare International Airport and Toronto Pearson International Airport," said City of Chicago Commissioner of Aviation Jamie L. Rhee. "Canadians are invited to experience the diverse tourist attractions and eclectic cuisine of the Windy City - recently voted Best Big City in the U.S. by Conde Nast Traveler for the fifth year in a row."

One-way fares, including taxes and fees, begin at \$109 CAD from Toronto. There are limited seats and availability for the fares. Both destinations are now available for booking at <https://www.flyflair.com>.

About Flair Airlines

Flair Airlines is on a mission to liberate the lives of Canadians by providing affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve more than 30 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media enquiries, please contact:

Flair Airlines Ltd.

Jamina Kotak

780.887.9209

Jamina.kotak@flyflair.com

Port Authority New York

(212) 435-7777

press@panynj.gov

Chicago Department of Aviation



tel. +1.780.809.1784
4032 – 1000 Airport Road, Edmonton
International Airport, AB T9E 0V3, Canada

flyflair.com

cdamedia@cityofchicago.org



Flair Airlines lance des vols vers la Big Apple et la Windy City : Nouveau service vers New York et Chicago

- ***Le service entre Toronto-New York commence en avril et Toronto-Chicago commence en mai***

Edmonton, Alberta, 21 décembre 2021 – Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne abordable au quotidien, poursuit son expansion aux États-Unis avec l'annonce de deux nouvelles destinations américaines : New York et Chicago. Le service entre l'aéroport international Pearson de Toronto et l'aéroport international John F. Kennedy débutera le 7 avril et l'aéroport international Chicago O'Hare débutera le 17 mai.

« Nous travaillons fort pour poursuivre notre expansion rapide aux États-Unis et nous sommes ravis d'annoncer ces nouvelles destinations passionnantes du nord-est des États-Unis », a déclaré Garth Lund, directeur commercial de Flair Airlines. « Les tarifs ultra bas de Flair vous permettront d'assister plus facilement à un spectacle de Broadway à New York ou de profiter d'une belle journée d'été sur le lac Michigan à Chicago. Quelle que soit la raison pour laquelle vous voyagez, Flair vous y amènera à un prix abordable. »

Le service sans escale vers New York au départ de Toronto sera initialement 2x par semaine, pour passer à 4x par semaine à compter du 16 mai. Le service sans escale vers Chicago au départ de Toronto sera 3x par semaine, à compter du 17 mai.

« L'aéroport international John F. Kennedy est ravi de voir une option de vol abordable ajoutée pour nos visiteurs canadiens », a déclaré Charles Everett, directeur général de l'aéroport international John F. Kennedy. « Ce nouveau service fait partie de l'engagement de l'autorité portuaire à offrir au public voyageur une plus grande connectivité vers plus de destinations depuis JFK. »

« Au nom du maire Lori E. Lightfoot, Chicago est honorée d'accueillir Flair Airlines pour offrir des options supplémentaires et des voyages abordables entre l'aéroport international O'Hare et l'aéroport international Pearson de Toronto », a déclaré le commissaire à l'aviation de la ville de Chicago, Jamie L. Rhee. « Les Canadiens sont invités à découvrir les diverses attractions touristiques et la cuisine éclectique de la ville des vents - récemment élue meilleure grande ville des États-Unis par Conde Nast Traveler pour la cinquième année consécutive. »

Les tarifs aller simple, taxes et frais compris, commencent à 109 \$ CA au départ de Toronto. Les places et la disponibilité sont limitées pour les tarifs. Les deux destinations sont désormais disponibles à la réservation sur <https://www.flyflair.com>.

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines a pour mission de libérer les Canadiens en leur offrant un transport aérien abordable qui les relie aux personnes et expériences qu'ils apprécient. Grâce à une flotte grandissante d'avions Boeing 737, Flair poursuit son expansion pour desservir 32 villes situées partout au Canada, aux États-Unis et au Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com.

Pour toutes demandes médiatiques, veuillez contacter :

Flair Airlines Ltd.
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com



tel. +1.780.809.1784
4032 – 1000 Airport Road, Edmonton
International Airport, AB T9E 0V3, Canada

flyflair.com

Port Authority New York
(212) 435-7777
press@panynj.gov

Chicago Department of Aviation
cdamedia@cityofchicago.org

